
PROTOKOL Nr XU/ 01

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odbytej w dniu 29 grudnia 2001 roku

w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jqdrzejowie.

Ad.  l .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej w Jgdrzejowie - Tedeusz Sopel, o godzinie 9'' otwarl obrady

XLI sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
Obrady rozpoczqto przy obecnoSci na sali obrad 25 radnych na stan 28 radnych, co stanowi89,3 yo

ogólu Rady. Przewodni cz4cy stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
pizewodniczqcy obrad powital przybylych na sesjq goSci: przedstawicieli partii i stronnictw

politycznych, soltysów i-przewodniczqcychrad soleckich, przedstawicieli prasy; powital równiez:

radnyctU 
-burmistrza 

Henryka Michalkiewicza, zastgpca burmistrza - Waldemara Wozniaka,

kierówników jednostek organizacyjnych gminy or¿v wszystkich przybytych na dzisiejsze obrady'
przewodni cz4cy obrad zglosil kandydaturg radnej Elzbiety WiSniewskiej na sekretarza obrad;

radna WiSniewsk a wyrazila zgodg.
sekretarzem obrad wybrano jedno glo énie radn4 E lzbietg wiéniewskq.

Ad.2.
Na sesji w dniu 6 sierpnia nieobecni byl radny Andrzej Shrzalec; nieobecnoSó zostala

nieusprawiedliwiona.

A d . 3 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie jednoglo5nie prryjEla porz4dek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorurn, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 14 grudnia 2001 roku-

3. Przyjpcie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
6. Informacja o pracy Zarz4duMiejskiego migdzy sesjami-
7. Informacja o realizacji uchwal podjptych na poprzedniej sesji-
8. Uchwala w sprawie zmianw bud2ecie Miasta i Gminy na 2001 rok.
g. Uchwala w sprawie gminnego progftlmu profilaktyki i rorwiryywania problemów

alkoholowych na 2002 rok.
10. Uchwala w sprawie zmiany czE5ci miejscowego planu ogólnego zagospodarowania

przesrrzennego rul obszarze miasta Jgdrzejów, terenu polo2nnego przry ul' Klasztornej

z prze taczeniem pod budownictwo mieszkaniowe jednorodzinne.

I 1. Uchwala w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarzn

miasta JEdrzejów, terenu poloZonego przy ul. Przemyslowej z przeznaczeniem pod

zabudowg przemyslow4 przetwórstwa rolno- spotywczego.
12. Uchwala w sprawie nieodplatnego przejEcia na rzecz Gminy JEdrzejów nieruchomo3ci

zabudowanych, stanowi4cych wlasnoSó Agencji WlasnoSci Rolnej Skarbu Paústwa

w Rzeszowie.
13. Uchwala w sprawie przyjgcia rezygnacji Burmistrza Miasta Jpdrzejowa.
14. Uchwala w sprawie przyjpciarezygnacjiZarzqdu Miejskiego Gminy JEdrzejów.
15. Uchwala w sprawie Wyboru Burmistrza Miasta Jgdrzejowa'
16. Uchwala w sprawie wyboru ZastEpcy Burmistrza Miasta JEdrzejowa.
17. Uchwala w sprawie wyboru czlonków Zavztdu Miejskiego w Jgdrzejowie.
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18. Uchwala w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Jqdrzejowa.

19. Odpowiedzi na interpelacje.
20. Sprawy róZne.
21. Zamknigcie obrad.

A d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokoluzpoprzedniej sesji w zwi4zku zczym zostal przyipty.

A d . 5 .

Radny Ryszard Pacanowski:
l. PytU czy ustEpuj4cy burmistrz wraz z 7,arz4dem Miejskim dokona na dzisiejszej sesji

krótkiego podsumowania.
2. P¡a, jak przedstawia sig aktualnie telefonízacia Skroniowa.
3. PylU czry nadal bqdzie lansowany model przetargu ,,im nizsza cena - tym lepiej - ten

wygrywa przetarg"- DoSwiadczenie uczy, 2e niejest to dobre romviryanie.
4. Pytá, prosz4c o odpowiediradcqprawnego Urzgdu Miejskiego - Pani4DanutE Kiwiorsk4

jak wygl4daj4w mySl prawa dwa glosowania, co züarzylo siq na Radzie Spolecznej ZPOZ.

5. t¡u, .¡ut bgdzie wygl4daó bezpieczeistwo (chodzi o efekty pirotechniczne) Sylwestra,

zorganuowanego przy Domu Kultury; czy odpowiednie sluZby zapewniq bezbronnym

mieszkaúcom ochrong przed rozwydrzonymi mlodymi ludámi wrzucajqcymi petardy do

balkonów.

Ad .6 .
Nie zgloszono uwag do informacji o pracy Zarz4duMiejskiego migdzy sesjami.

Ad.7.
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjEtych na poprzedniej sesji.

A d . 8 .
Uwag nie zgloszono.
RadaMiejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powzipla Uchwalg Nr XLI/374I01 w sprawie zmian

w budZecie miasta i gminy na 2001 rok.
AJchwala Nr XLI/374/01 w zalqczeniu do protokohr/.

Ad .9 .
Naczelnik Wydzialu Polityki Gospodarczej, Informacji i Promocji z upowaimienia Zarz4du

Miejskiego zglosil poprawki ZM do projektu uchwaly:
o W zal4czniku nr I paragraf 8, pkt l: slowa,pkl 1-6 ustawy..." zast4pió slowami ,pkt I

- 7 ustawy..."
a Wzal4cznikuw2

1. w punkcie 27 -Program,,Bezpieczne miasto i gmina"- zmniejszyó kwotg z 20

000,00 do l0 000,00.
2. w punkcie 28 -Rezerwa- zmniejszyó kwotq z 12 500,00 do 2 500'00.
3. w punkcie 18 -DzialalnoSó profilakyczna Klubów Sportowych- zrvigkszyó

kwotg z 20 000,00 do 40 000,00.
Burmistrz Henryk Michalkiewicz poinformowal, 2e Zarz4d Miejski podj4l decyzjg

o tych zmianach na wniosek wszystkich komisji Rady Miejskiej. Burmistrz przypomnial, 2e
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w ubieglym roku byly zarzuty,i2zaduZo Srodków pÍzeznaczasig na sport, a wtym roku

sytuacja jest odwrotna.
Radny Bogdan Bolwiúski powiedzial, 2a komisje Rady przeglosowaly

przeznaczenie 40 tysiqcy na Klub Naprzód - jednak nie zna{azlo to odbicia w decyzji

Zarz4du Miejskiego. W budZecie na 2bOt rok 
-bylo 

wiqcej pieniEdzy prze¿naczonych na

Klub Sportowy Náprzód. Klub szkoli duZo mlodziezy (okoto 150 osób zrTrszonych plus

mlodzie| nie zrzeszona) i proponowana kwota nie zabezpiecza potrzebnych érodków np' na

zaplacenie trenerom. Zarz4d Miejski proponuje 40 000 dla trzech klubów, a ja chcE dla

Naprzodu 40 000.
Burmistrz Michalkiewicz wyja$ntl, 2e w ramach tych Srodków 30 000 pfzeznaczone

jest dla Naprzodu. Pozostal4 potrzebn4 kwotg trzeba bqdzie wygospodarowaó przy

uchwalaniu budzetu gminy na rok 2042.
Radny Bogdan Bolwiriski _ mwacajqcsiq do Burmistrza Michalkiewiczapowiedzial

-Pan wie, eé ta kwot a nie zabezpiecza iO N kosztów utrzymania klubu; w poprzedniej

kadencji na ten cel przeznacz¿no érodki w wysokoSci 140 000. Sponsorzy s4do pewnego

mome;tu, ale sq to zadania wlasne gminy. Bardziej widzq pozyskanie Srodków z bud2etu

antyalkoholowego ni| z budzetu gminl'' w regulaminie lest zapis, 2e Úrodkami tymi

obejmuje siE dzialalno5ó klubów rpórtor"y"tt. fa upominu- Jig o to, co radni przeglosowali

na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w dniu 27 grudnia br.- 
Wicepizewodnicz4cy Raáy - iade.rs, Sbpel zwrócil uwagQ na fakt,2e komisje

przeglosowaly, aZar"4d Miejski moae uznaó wnioski komisji lub nie.
Radny Ryszard Pacanowski ma w4tpliwo Sci czy fezeÍwa w wysokofui 2 500 zl iest

rezerw4 beryieczn4
Radna Janina Szreniawa pyta, czy Gminna Komisja Rozwiq,zywania Problemów

Alkoholowych zapoznala sig z planem wydatków na 2002 rok.
Przewodniczacy CXRPA radny 

-Czeslaw 
Blicharski wyjaSnil, ze GKRPA pracuje

i przedstawia wnioski Zarz4dowiMiejskiemu. Wydawanie pieniqdzy ztego funduszu musi

oiieraó siE na programie - inaczej tego zrobió nie mo2na. Srodki zaplanowane w budzecie

gminy Uyty¡y-pe*ne dla klubów sportowych i nie obloZone szczególowymi przepisami

prry 
-*yáá*ániu. 

Rachunki nie zawsze mieszczq siE w ramach prografnu i mog4 byó

trudnoóci z ich realizacj4. Now4 dzialalnoSci4 jest prowadzenie éwietlicy terapeutycznei -

musimy siq tego nauizyó,. Zasadne byloby umieizczenie érodków na t*q dzialalnoSó

w budZecie gminy, aztychsrodków korzystaó tylko w uzasadnionych wypadkach.
Naczelnik Dariusz Rogo2a powieáziat, ie do3wiadczenie uczy, i2 nie na wszystkie

paragrafu równomiernie *pfy*uJ4 érodki. W drugiej polowie roku s4 moZliwoSci

ptreiuniEe Srodków miEdzy p-ugiua-i. Rezerwa wynika z faktu, 2e cza*m realizuje siq

zadania nie bgdqce w pünie.-My$lg, z. rezerwaw wysokoéci 2 500 ztbed4wystarczajqce.
Gminna Komisja no^zwiqfywania- Problemów Alkoholowych zna plan wydatków; po

nowelizacji ustáwy o *y"hl**it w trzehwoSci komisja ta jest wybierana przez Zatz4d

Miejski i jest jego cialem doradczym.
Radna Ewa Ptasznik uwa2a, 2e projekl uchwaly przekazany byl zaúino; powinien

byé przekazany Ía tyle wcze5nie, aby .ádrri -i"li czas zzpoznaó sig z planem. Radna

zloiryla wniosek, aby tg uchwalg uchwalió na najblDszej sesji.
Radca Prawnf - Pani Danuta Kiwiórska wyjaSnila, ze radni mogq uchwalE

przeglosowaó lub nie. Ta uchwala podlega publikacji i wejdzie w 2ycie po uptywie 14 dni

od dnia ogloszenia, czyli moae *é;Se nie wczeéniej niz od lutego - jest to wigc sprawa

pilna.
Burmistrz Michalkiewicz uwuin,2e sesja jest po to, aby dyskutowaó i wyjaSniaó

wqtpliwoSci. NiepodjEcie dzi5 tej uchwaly ozf,raczamniej Srodków finansowych dla bud2etu
gminy, poniewaZ jeJli uchwala nie zostanie podjgt4 nie zostanq zrealizowane wptywy do

budzetu.
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Rajna Janina Szreniawa pyta, dlaczego w ubieglym roku radni otrzymali projekt

uchwaly tu|przed sesjq i w tym roku jest to samo.
Burmistrz Michalkiewiczwyrazll swoje zdziwienie faktem, 2ePani Szreniawa byla

czlonkiem GKRPA i mówi, 2e nie znala planu. Komisja wielokrotnie omawiala ten temat;

komisje Rady Miejskiej - równieZ.
Radna Barbara Trzeszkowska Dzwonek powiedziala, 2e bardzo szczególowo

analizowala omawiany program. Klub Naprzód chcial 40 000, dostal 30 000, jednak Pan

Bolwiúski nie umie wskazaó skqd zabraó brakujqce l0 000. Ja jestem usatysfakcjonowana.

Duzo Srodkówjest pÍzeznaczone dla dzieci i na edukacje dla dzieci z rodzin zagroíonych.

Zastanawialam sig sk4d mo2na by zabraó érodki - i nie znalazlam. Uwa2am, 2e program

powinni5my zatwierdzié. a brakuj4ce 10 000 zagwarantowaó w budzecie gminy. Ten

program jest bogaty i skierowany do wla5ciwych odbiorców.
Radny Bogdan Bolwiúski sklada wniosek, aby program zatwierdzió z zalqcznkiem

nr 1, a zalqcz¡1ik * 2 ,ut*i"rdzió ogólnie, bez podziahu na poszczególne punkty. Podziahu

tego moZna dokonaó przy zatwierdzaniu bud2etu gminy.
Radca Prawny - Pani Danuta Kiwiorska wyjaSnila, 2e nie mo2na tego zrobió w ten

sposób, poniewerZ wtedy nie bylby to juz program. Jezeli radny stawia wniosek, aby

doloZyó Srodków na dany cel, musi wskazaó sk4d je zabraó.
Radny Pacanowski uwuir4 2e radni nie mog4 co jaki3 czas byé stawiani pod mur-

Kilkadziesiqi godzin temu otrzymaliSmy prograrrL dziS mamy glosowaó w sprawie jego

uchwalenia. lézeli s4 tak dtugie procedury, aby uchwalg wprowadzió w Zycie, nale?y calq

sprawQ uruchomió wczeSniej, aby w przyszlo(;ciunikaó takich sytuacji.
Na pytanie Przewodnicz4cego Sopla, czy Pan Bolwiúski sprecyzuje swój wniosek,

radny zaproponowal zmniejszyó Srodki w punkcie 7 ,,Swietlica Socjoterapeutyczna przy

Domu Kultury''o l0 000 iprzeznaczyó je na punkt 18 ,,DzialalnoSó profilaktyczna Klubów

Sportowych".
Naczelnik Rogoh wyjaSnil, 2e sprawa Swietlicy byla wielokrotnie analizowana. Dla

przeprowadzenia rernontu kwota ta jest konieczna, a jej zmniejszenie bqdzie ze szkod4 dla

przedsipwziqcia.
Burmistrz Michalkiewicz uwui4 Ze tak naprawdg, to cala sprawa rozgrywa siQ

o ,J.{aprzód", a nie o to, 2e radni zapómo otrzymali projekt uchwaty.
Radny Ryszard Pacanowski uwtil¿., ze nie jest istotne, komu maj4 byó przyznane

Srodki. Chodzi o prograrn, który bqdzie antidotum na sprawy spoleczne. Nie uto2samiajmy

siE z ,J.{aprzodern". Po raz drugi zostaliémy przyparci do muru i nie zauwa?ylen¡ aby ktoS

zato przeprosil mimo, ze s4osoby odpowiedzialne zato.
Rada Miejska przystqpila do glosowania wniosku radnego Bogdana Bolwiúskiego,

aby zmniejszyó Srodki w punkcie 7 ,,Swietlica Socjoterapeutyczna przy Domu Kultury"

o 10 000 iprzezr.ncryó je na punkt 18 ,,DzialalnoSó profrlaktyczna Klubów Sportowych".

Wyniki glo sowania wyglqdaty nastqpujqco :
z a - 7
przeciw - 14
wstrzymalo siq - 3
Wniosek nie zostal przyjety.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla Uchwalq Nr XLI/375/01 w sprawie Gminnego
Programu Profilaktyki i Rozwiq,4rwania Problemów Alkoholowych na rok 2002, nastgpuj4cq
iloSci4glosów:

ZA

przeciw
wstrzymalo siE

- 8
- 0

t 6

/Uchwala Nr XL,I/374/01 w zalqczeniu do protokohr/.
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Ad.  10.
Przy omawianiu projektu uchwaty w sprawie zmiany czgéci miejscowego planu ogólnego
zagospodarowania przestrzennego miasta JEdrzejów terenu przy ul. Klasztornej na obszarze
miasta Jqdrzejów, stosownie do art. 18. ust. 2 pkt 11 ustawy z dnia 7 lipca 1994 r.

o zagospodarowaniu przestrzennym (tekst jednolity: Dz. U. z 1999 r. Nr 15 poz. 139
z póiniejszymi zmianami), Naczelnik Wydziatu Budownictwa i Zagospodarowania
Przestrzennego przedstawil wyniki badaír spójnoéci projektów uchwal z polityk4 przestrzenn4
okreSlon4 w studium uwarunkowañ i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta

i gminy Jgdrzejów.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powziEla UchwalE Nr XLIl376l01 w sprawie
zmiany czEéci miejscowego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego na obszarze
miasta JEdrzejów, terenu poloZonego przy ul. Klasztornej na obszarze miasta Jgdrzejów.
AJchwala Nr XLI/376I01 w zalqczeniu do protokohr/.

Ad.  I  1 .
Przy omawianiu projektu uchwaty w sprawie miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego terenu przy ul. Przemyslowej (czEéó dawnej bazy LHS) na obszarze miasta

JEdrzejów, stosownie do art. 18. ust. 2 pkt I I ustawy z dniaT lipca 1994 r. o zagospodarowaniu
przestrzennym (tekst jednolity: Dz. fJ. z 1999 r. Nr 15 poz. 139 z póiniejszymi zmianami),
Naczelnik Wydzialu Budownictwa i Tagospodarowania Przestrzennego przedstawil wyniki
badaú spójnoSci projektów uchwal z polityk4 przestzewr4 okreélonq w studium uwarunkowaú
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Jqdrzejów.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednoglo5nie powziEla Uchwalg Nr XLI/377101 w sprawie
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu przy ul. Przemyslowei (czn$ó

dawne bazy LHS) na obszarzn miasta Jgdrzejów,
AJchwala Nr XLI/3 7 7 1 01 w zalqczeniu do protokohr/.

Ad.12.
Burmistrz Waldemar Wozniak wyjaSnil, ze przejgcie osiedla w Zagaju bylo uwarunkowane
zobovnqzaniem Agencji WasnoSci Rolnej Skarbu Paústwq do wykonania remontów (ocieplenie

budynków, zmiana pokrycia dachowego itp.) Poniewu2 Agencja wzigla na siebie cipiar remontów
nie ma przeszkód, aby przejqé te nieruchomo5ci.

Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie powzigla Uchwalg Nr XLI/378/01 w sprawie
nieodplatnego przejEcia na rzecz Gminy Jgdrzejów nieruchomo5ci zabudowanych, stanowiqcych
wlasnoÉó Agencji WasnoSci Rolnej Skarbu Paristwa w Rzeszowie.
AJchwala Nr XLI/378/01 w zalqczensu do protokohr/.

Przewodnicz4cy obrad o godzinie l0r0 oglosil przerwE trwaj4c4do godziny 1040.

Ad. 13.
Rada Miejska w JEdrzejowie lprry obecnoSci na sali obrad 24 radnycU, powzipla UchwalE Nr
XLIl379l01 w sprawie przyjgcia rezygnacji Burmistrza Miasta JEdrzejowa, nastqpuj4cq iloóci4
glosów:

z a - 1 6
przeciw - I
wstrrymalo sig - 7
AJchwala Nr XLI/379/01 w za\qczeniu do protokohr/.
Podzigkowania za wspólpracg ustgpuj4cemu burmistrzowi Henrykowi Michalkiewiczowi zlo?yli:
w imieniu Rady Miejskiej w Jqdrzejowie - radni El2bieta WiSniewska i Tadeusz Sopel,
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w imieniu starosty i Zarz4du Powiatu - czlonek Zarz4du Powiatu Pan Marek Skrzypiec,
w imieniu ZakladuEnergetycznego w Jgdrzejowie - Dyrektor Kazimierz Wtorek,

w imieniu zarz4du okrggowego ZNP - Pani Elzbieta Dorobczyóska.
Burmistrz Uenryt< Michalkiewicz podziEkowal radnym za przyjqcie rezygnacji; powiedzial, 2e nie

bEdzie robil bilansu, ale krótkie podsumowanie, poniewa2 burmistrzrealizuie to co uchwali Rada.

Nábralem kolejnego doSwiadczenia, jakim jest trzyletnia szkola 2ycia samorz4dowego. MieliSmy

,,szczp1cie" sprawowaó wladzp w okresie trzech wielkich reform, które miaty byó

blogoslawieñstwem a okazaly siq klap4 i przyczyn4 dziury w bud2ecie, któr4 trzeba bqdzie lataó

pttát kilka lat. Blisko 90 % zaci4ganych kredytów to kredyty oéwiatowe spowodowane reform4

óS*iuty, która poszla w kierunku strukturalnym. Na wynagrodzenia dla nauczycieli brakuje

rokrocznie- JeZeIi nie we2miemy sig zaporz4dn¡restrukfuryzacjg sieci szkóI, kredyty nadal bgd4

zaciryane.
Wiele udalo nam siE wspólnie z¡obié, np. dokoúczyó budowq oczyszczalni Scieków, basenu,

remont rynku, modernizacja oSwietlenia ul. I I Listopada, czESci ul. Kieleckiej, Jana Pawla ll oraz

dziqki pozyskanymzzewn1trz érodkom - ul. Malogoskiej.
Nastqpn4 spraw4 któr4 udalo sig zrobió jest nowa jakoSó obchodów Dni Jgdrzej owal przyznawanie

ty.tulu ,JEdrzejowianina Roku" oraz medalu ,/ashvony dla Miasta Jgdrzejowa"o dobra wspólpraca

z francuskim miastem Feignies, czego dowodem byla wizyla mera tego miasta oraz przysylane

dary.
Sprawy ekologii; Smieci w najbli2szych latach stan4 sig bomb4 zaplonowq. Je2eli nie rozwiqzemy

tego problemu to bgdziemy placié kary i nie starczy na inwestycje. Sprawa budowy spalarni

przerosla nas, ale temat pojawi siq w najbli2szym czasie. Zachód idzie w kierunku ptzetwarzania

émieci i zyje ze Smieci. W centrach miast s4zaklady przetwarzaj4ce Smieci a miasta czerpiqzyski

w postaci energii. Jednak gmina Jgdrzejów sprawami ekologii moZe sig pochwalió. W 1999 roku

zostali$my uznani za najbardziej ekologicznq gming w Województwie Swigtolazyskim. To, 2e

przezkilka lat znajdowaliémy siE w czolówce województwa pod wzglgdem ekologii nie wziqlo siE

znikad. Rozumiem, ze mieszkafrcy |yjqcy na co dzief' w tym Srodowisku nie widzq tego, co siq

zmieni4 jednak osoby przyjehúiajqce do Jgdrzejowa widz4to. Przykladem mo2e byó artykul, jaki

ukazal siE w prasie ogólnopolskiej pt. ,JEdrzejów Swieci przykladem".
Media s4 cnvart4 wladz4 dlatego apelujg do nictU aby pisaty rzetehrie bez wyraiLania os4dów

i domniemywaú, a oceng pozostawia\y czytelnikom. Wadza to równie2 odpowiedzialnoéó za

slowo.
Zyczg Paústwu, aby wszystkie Zyczenia Swiqteczne spehrity sig. Ie?eli tak by siE stalo, top

ZylibySmy w bardzo szczEsliwym kraju, jednak po SwiEtach czqsto zapominamy o tym, czego

zycryliímy.
Burmistrz podzigkowal radnym za wspólpraca i na rgce kudego z radnych zloLy\ pisemne

podzigkowania.

Ad. 14.
Rada Miejska w JEdrzejowie lprzy obecno5ci na sali obrad 25 radnycV jednogloSnie powzipla

uchwalE Nr XLI/380/01 w sprawie przyjgciarezygnacji Zarz4du Miejskiego Gminy JEdrzejów.
/tJchwala Nr XLI/380/01 w zalqczeniu do protokoh/.
Wiceprzewodniczqcy Rady Miejskiej - Pan Tadeusz Sopel w imieniu Rady Miejskiej zlozyl
podzigkowania czlonkom Z,arz4du Miejskiego iwyrazil nadziejE, Zew tym samym skladzie Zarz4d
Miejski bqdzie funkcjonowal do koúca kadencji.
Prezes ZNP - Pani Elzbieta Dorobczyriska podzigkowala Zarzqdowi Miejskiemu za wspólpracq
i troskE o sprawy nauczycieli, czego dowodem jest fakt, 2e wszyscy odchodz4cy na emeryturg
nauczyciele otrzymali odprawy zgodnie z prawem. Pani Dorobczynska zlo?yla równie2 2yczenia
noworoczte.
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Ad .  15 .
Radny Czeslaw Blicharski w imieniu koalicji zglosil kandydaturg Pana Leszka Kapci na

stanowisko Burmistrza Miasta Jgdrzejowa. Pan Blicharski powiedzial, i2 Pan Kapcia dal siE

poznaó jako kierownik Plywalni Miejskiej, zna pracQ Zarzqdu Miejskiego, poniewaZ byl jego

czlonkiem. Radni koalicji sq zadowoleni z pracy Pana Kapci w zwi4zku z czym Pan Blicharski

prosi o poparcie kandYdatury.
ifuany 

^ 
Ryszard Pacanowski w imieniu radnych klubu AWS proponuje kandydaturp

dotychczasowego wice burmistrza Waldemara Wozniak4 na stanowisko Burmistrza Miasta

JEdizejowa. Pan Pacanowski podkreslil, iz Pan Wozniak ma du2e doSwiadczenie w pracy

w samorz4dzie jako samorz4dowiec poprzednich kadencji.
Pan Leszek Kapcia wyrazil zgodg na kandydowanie.
pan Waldemar Wozniak ni" wyrazit zgody na kandydowanie. PodziEkowal 7a uznanie

i poinformowal, Ze zgloszenie jego kandydatury nie bylo z nim uzgadniane.

W zwiazku z tyn\ Le nie zgloszono wigcej kandydatów Przewodnicz4cy Tadeusz Sopel

zrrnkttfi listp kandydatów na stanowisko BurmistrzaMiasta Jqdrzejowa.
Przéwodnicz4cy Tadeusz Sopel zaproponowal do skladu Komisji Skrutacyjnej radnych: AnnE

Szlqk, Marig Kwapiszewsk4 i Tomasza Baraúskiego. Radni wyrazili zgodg.

Rada Miejska w Jgdrzejowie Jednogloénie przyjgla sklad Komisji Skrutacyjnej: Annq SzlQk,

Marig Kwapiszewskq i Tomasza Baraúskiego.
Pizewodnicz1cy iadeusz Sopel oglosil piqtnastominutow4 przerwQ na przygotowanie kart do

glosowania.
po wznowieniu obrad Przewodniczqcy obrad - Tadeusz Sopel powital prryby\ych na sesjE:

WojewodE Swiptokrzyskiego Wodzimierza Wójcika, Przewodricz4cego Sejmiku Samorz4dowego

Wojewódawa Swigtótrzyikiego Wladyslawa PokrzepE, Poslów na Sejm RP: Bo2enE Kiziúsk4

i Henryka Dlugosza.
Przewodnióz4cy Komisji Skrutacyjnej - Pan Tomasz Baraúski przedstawil radnym sposób

glosowania, *u.onti waznoSci glosow oraz poinformowal, 2e zgodnie z art. 28 A ustalvy

ó samorz4dzie gminnym, podjgcie uchwaly wymaga bezwzglqdnej wiqkszoéci glosów ustawowego

skladu Rady, - czyli co najmniej 15.
Radni przyJqpili-do glosówania w kolejnoéci przedstawionej przez Przewodniazqcego Komisji

Skrutacyjnej zgodnie z list4 obecno5ci.
Po zakoúczeniu glosowania Przewodniczqcy Rady Tadeusz Sopel oglosil 15 minut przerwy na

obliczenie glosów i sporz4dzenie protokotu Komisji Skrutacyjnej.
Po wznowieniu obiad Przewodnicz4cy Komisji Skrutacyjnej odcrytal protokól stanowiqcy

zal4czntk do niniej szego protokolu.
Bu¡mistrzem Miasta JEdrzejowa zo*alwybrany Pan Leszek Kapcia.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla Uchwalg Nr XLI/381/01 w sprawie Wyboru Burmistrza

Miasta JEdrzejowa nastEpuj4cq ilo Sciq glo sow:
z a - 1 7

przeciw - 8
wstrzymalo siq - 0
AJchwala Nr XLI/381/01 w zalqczsniu do protokohr/.
Pan Leszek Kapcia podzipkowalzazaufanie i wybór.

Ad. 16.
Burmistrz Leszek Kapcia zglosil kandydaturg Pana Waldemara WoZniaka na stanowisko Zastppcy

Burmistrza Miasta JEdrzejowa.
Pan Waldema¡ WoZniak Wyrazil zgodpna kandydowanie.

Aby usprawnió obrady Przewodnicz4cy obrad Tadeusz Sopel zaproponowal jednoczesne

przeprowadzenie glosowania w sprawie wyboru czlonków Zarz4du Miejskiego.
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Burmistrz Leszek Kapcia Zglosrl nastgpujqce kandydatury na czlonków 7'arz4du Miejskiego:

l. Halina Baliúska
2. Czeslaw Blicharski
3. Lidia Osiúska
4. Pawel Smor4g.

Burmistrz powiedzial, ze wspólpracowal ztymi osobami i sprawdzili siq w dotychczasowej pracy

Znz4du Miejskiego.
Radni Halina Baliúska, Czeslaw Blicharski, Lidia Osiriska i Pawel Smor4g kolejno wyrazili zgodp

na kandydowanie na czlonków Zarrtdu Miejskiego.
Rad; Miejska jednoglosnie powziqla d.ecyzjp o dotychczasolvym skladzie Komisji

skrutacyjnej , czyli Anna SzlEk, Maria Kwapiszewsk4 i Tomasz Barariskiego.

Przewodni cz4sy Tadeusz Sopel oglosil pigtnastominutow4 przerwQ na przygotowanie kart do

glosowania.
Po wznowieniu obrad Przewodnicz4cy Komisji Skrutacyjnej Pan Tomasz Baranski

przedstawil radnym sposób glosowania i warunki wainoÉci glosów-

itadni przyst4piii do glosowania w kolejnoéci przedstawionej przez Przewodnicz4cego Komisji

Skrutacyjnej zgodnie z listq obecnoéci.
Po zakoúczeniu glosowania Przewodniczqcy Rady Tadeusz Sopel oglosil 15 minut przerwy na

obliczenie glosów i sporz4dzenie protokolów Komisji Skrutacyjnej.
Po wznowieniu obrad Przewodnicz4cy Komisji Skrutacyjnej odczylal protokól stanowi4cy

zalqcznik do niniej szego protokolu.
ZastEpcqBurmistrza Miasta Jgdrzejowa zostal wybrany Pan Waldemar Wo2niak-

Rada-Miejska w Jgdrzejowie powziEla Uchwalg Nr XLll382l0l w sprawie lvytnru Zastqpcy

Burmistrza Miasta Jgdrzejowa nastgpuj4c4 ilo Sci4 glo sów : ]
ZA

przeciw
wstrzymalo sig
Ajchwala Nr XLI/382/01

Ad. 17.
Przewodnicz4cy Komisji Skrutacyjnej odcrylal protokól komisji stanowi4cy za\qcznk do

niniejszego protokolu.
Po szczególni kandydaci uzyskali nastgpuj4ce ilo éci glo sów:

22

w zalqczstttu

a
J

0
do

1. Halina Balióska
2. Czeslaw Blicharski
3. Lidia Osiiska
4. Pawel Smor4g.

protokohr/.

za przeciw wstrrymalo
1 9 6
l 0  1 5
1 1  1 3
1 7 7

SIQ

0
0
0
0

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalp Nr XLI/383/01 w sprawie lvytroru czlonków

Zarz4du Miejskiego w Jpdrzejowie.
Czlonkami Zapzdu Miejskiego zostali wybrani:

1. radna Halina Baliúska
2. radny Pawel Smor4g

AJchwala Nr XLI/383/01 w zal4czeniu do protokohr/.

Przewodnicz4cy obrad Tadeusz Sopel oglosil l0 minutow4przerwE.
Po wznowieniu obrad glos zabrala radca prawny Urzgdu Miejskiego - Pani Danuta

Kiwiorska, kfóra powiedziala,Ze sytuacjq, jaka zaistniala ustawodawca przewidziattw art. 28 e ust.

3 ustawy o samorz4dzie gminnym. ,pdwolany zarz4d lub jego poszczególni czlonkowie pehri4
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dotychczasowe obowiq¡ki do czasu wyboru nowego zarz4du lub poszczególnych jego czlonków'

Rada gminy moZe zlvolnió czlonka zarz4duztego obowi4zku"'

Osoby pelni4ce funkcjg czlonków ,urr4irpelniaobowiq,zki do czasu wyboru nowych czlonków'

Ad.  18.
Burmistrz Leszek Kapcia zaproponow al przelo2enie na nastqpn4 sesjg omawiania punktu I 8'

Radca prawny Urzidu tvtiejsliego - Pani Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e jest uchwala

w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Jgdrzejowa, która nie okreéla nazwiska burmistrza'

Jest wiEc nadal obowiqniqca-
W zrvi4zku z powyh-Vi" Przewodniczqcy obrad Tadeusz Sopel sklada wniosek o rezygnacjE

z omawiania punktu 18 i przeniesienie go na inny termin'

Rada Miejská w JEdrzejowie przyjgla wniosek nastppuj4c4 ilosci4 glosów:

7A

przeciw
wstrzymalo siq
Omawianie punktu

- 2 4
- 0
- 1

18 prze\olono na inny termin.

Ad. 19.
Radny pawel Smor4g, który jest mieszkaúcem Skroniowa powiedznlazgtelefonizacja Skroniowa

jest á etapie rozfiJzenia inwestycji w Dyrekcji Telekomunikacji Polskiej w Kielcach. Kosá

zaloirenia telefonów wyniósl t+OO zt na jeden aparat. Zwracaliémy sig o pomoc w obnizeniu

kosztów i o przyspiesienie rozliczenia inwestycji. O takq pomoc Pan Smorqg poprosil równieZ

Pana Woje*o¿e i poslów Ziemi SwiEtokrzyskiej.
Przewodni cz4ci óUrad Tadeusz Sopel 72¡pyla+ radnego Pacanowskiego, czy zgadza siE, aby

odpowiedzi na interpelacje zostaly udzielone na piémie.

Rainy pacanowski wyrazil zgodE, poprosil jednak, aby odpowiedzieó w sprawie bezpieczenstwa

ludzi w Sylwestra.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzia\ ze policja ma to w swym normalnym planie dzialania,

jednak osobi3cie skontaktu¡e iiq z komendantem Wydrzyiskim i poprosi o zwrócenie szczególnej

uwagi na sprawQ bezpieczeñstwa.

Ad.20.
Wojewoda Swiqtokrzyski Wlodzimierz Wójcik powiedzial, 2e zaloiryl sobie, i2 w kahdej gminie

przynajmniej razw czasie trwania kadencji bEdzie uczestniczyl w sesji. W Jqdrzejowie byl juz

wielokrotnie, jednat dzis jest okazja szczegílna, poniewaZ ze stanowiska burmistrza odchodzi jego

prryjaciel. Juk ,t*i".dzii Pan Wojewoda, nnianta w\adzy nastqpila spokojnie, bez ekscesów.

brief."jg za funkcjonowanie na stanowisku burmistrza i przepraszam f1nó1, 2e zabieram go do

Kieü, !ázie zostanie zagospodarowany na eksponowanym stanowisku. DziqkujE za kreatywnoSó,

pomysty; my6lg, Leto,ó.oUit - robil dobrze. Ceniq go zato,2e samorz4d rozumial trochE szsrzej.

ito"ti*ni"y zarncali, ze organizuje duao imprez, festynów, jednak potrafil zaproponowaÓ wiEcej

niZ wynikalo z jego obowi4zkó*. Do korica kadencji Pan Leszek Kapcia musi staraó siE, aby

zaproponowaó mieszkaúcom coS równie dobrego.
Kóniei roku sklania do refleksji; z obawami wchodzimy w 2002 rok. Mam SwiadomoSó, jakie bqdq

ograniczenia. Nie da siE zalataó dziury budZetowej talq aby spoleczeástwo tego nie odczulo, nale\

jednak nobió to tah aby odczulo jak najmniej.
"Wojewoda 

zlo¡yl Zryczenia noworoczne: zdrowia, pomySlnoSci, aby w 2002 roku spotykaó tylko

ludzi 2y czliwych i otwartych.
pan Wojewoáa podzigkowal za zaproszenie i obiecal, 2e w miarE mo2liwoSci bqdzie odwiedzal

gminE Jgdrzejów.
É.reüdnicz4cy Sejmiku Samorzqdowego Wojewódzwa SwiEtokrzyskiego Pan Wladyslaw

Pokrzepa powieArial, 2e obecni na sali najlepiej ntaiq-dokonania 2001 roku, które sq udzialem

burmistrza. Slowa uznania rm,lúqsig wszystkim mieszkaúco m.
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W imieniu poslów Bozeny Kiziñskiej i Henryka Dlugosza oraz wlasnym Przewodnicz4cy zloLyl

Zyczenianoworoczn e;\yc-ry\, aby w iOOZ totu Rada tvtiejska podejmowala.optymalne uchwaly'

pizewodnicz4cy Pokrzepa 
-przekazal 

równie2 Zyczenia rodzinom obecnych na sesji i wszystkim

mieszkaicom JEdrzejowa.
pan Marek Skrzypiec - czlonek Zarzqdu Starostwa w imieniu starosty, zarzqdu starostwa

i wlasnyrn, zlobyl gratulacje nowemuZarzqdowi Miejskiemu oraz Zyczenia noworoczne'

Burmistrz Leszek Kapcia podzigkowal burmistrzowi Michalkiewiczowi za okres wytEZonej pracyl

która prrysporzyta iieté korzyéci dla naszego miasta. DziEkujE ustqpuj4cemu Zarz4dowi

M iej sk iemu gratuluj qc no wo wybrane mu Zar z4dowi M iej sk iemu.

To,-ze -u*y trod.tq r¡uuc¡q pá^t*u nie jest ála nikogo tajemnicq. To przeklada sig bezpoÉrednio

* *-o."4dy. Ten-sian ,i."ry odczuwaj4 zwlaszci bezrobotni, którzy rozpaczliwie poszukuj4

zatrudnienia. Nastal wiEc czas wielkiego iprawdzianu dla samorz4dów i jak malo kiedy mamy

okazjE wykazania sig spiawnoSci4 organizaóyjna i zdolnoSci4 do reagowania.na istotne problemy

,poté"^é. Warto5ciówania i ocenianie samorz4dów iloici4 prowadzonych inwestycji jest malo

oti"kty*rr", gdyl nie mniej waane od inwestycji s4 dzia\atna rorwiqzuiLce ludzkie problemy

i zmierzajqceló pobudzaniáaktlwnoéci gospoáarczej. Jest to bowiem podstawa do zwigkszenia

wptywów áo budietu i rozwoju naszej g-itty. Istniej4ce na naszym terenie konflikty elit prowadz4

dó Áargów w5ród spoleczeústwa, gdyz kuzda re Jtron poszukuje poparcia wSród mieszkaúców'

Mówiqc o konflikcie nie mam na myéli rzeczowego sporu wokól zagadniefi istotnych dla gminy,

gdyz nilt z nas nie ma monopolu na m4droSe. Olatego edukacja spoleczeústwa szczególnie

I áUecne¡ chwili, kiedy prowadiimy negocjacje wejScia do Unii Europejskiej ponvoli - byó ̂ oz:

- *yr*oiió sig z *rr"lki"h ukladów, i zastqpió je mechanizmami wlaéciwymi dla gospodarki

rynkowej. MySlE, Le wladza jest ocenianu po jako5ci naszego codziennego irycia. I u nas jak

ostatnio w swoim wystqpieniu mówil Premier ieszek Miler nale|y dzialaó, szybciej, skuteczniej

i sprawniej zkorzyiciqdla mieszkaúców gminy.
W-Nowym Roku zycze Paústwu pornyúttosri i realizacji wszelkich zzm,ierzefr, które pozwol4

ciesryó riq a.ri"* codziennym, optymizmu, akqrwnoéci gospodarcTe)-i wipkszego poczucia

bezpíeczeriitwa. Udaj4cym si[ na impiezy sylwestrówe, LyczQ szampariskiej nocy i do zobaczenia

w przysz\ym roku.
pnrcwodnicz4cy obrad - Tadeusz Sopel podzigkowal za przybycie na sesjp oraz 7a Zyczenia, do

których przylqczyl sig.

Ad.21,

Ze wzglpdu na wyczerpanie porz4dku obrad, Przewodniczrycy obrad - Tadeusz Sopel,

o goüinie 1425 zan*nsobrady XLI sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.

Selvetsrz obrad

Elzbieta Wiiniewskn

fua¡okolowala-J.'futcue|m. úl/i ceprzewo dniczqcy Rady Mi ej ski ej
w Jqdrzejowie

Tadeusz Sopel
Teresa Borowska


